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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Varga Dániel elnök, Kovács László György alelnök, Bakonyi Klára 
Zita bizottság tag, Hunya Péter Lőrinc bizottsági tag, Németh Bence bizottsági tag

További jelenlévők: dr. Németh Mónika aljegyző, Légárné Gulyás Rita irodavezető

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége: 

jegyzőkönyvvezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

14:06 óra; 14:12 óra 

14:07 óra; 14:17 óra 

Lipták Noémi

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság ötfővel határozatképes. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László György 
alelnök urat.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fei a fentiekkel kiegészített napirendi javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
45/2021. (X. 13.1 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. október 13-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Zárt ülésen:

1. A TIER Operations Hungary Kft. közösségi roller megosztó szolgáltatás 
üzemeltetése iránti közterület-használati kérelme
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Nyilvános ülésen:

1. Egyebek
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1. Egyebek

Varga Dániel, elnök: elmondta, hogy több tag jelezte felé, hogy a bizottság jelenlegi kedd délutáni 
időpontja nem igazán megfelelő számára, valamint a hivatal dolgozóinak sem optimális. A javaslata az, 
hogy jövő héttől kezdődően a bizottság rendes üléseit hétfőnként 2 órakor tartsák. Kérte, hogy a 
jelenlévő tagok jelezzék, megoldható-e számukra.

Hunya Péter Lőrinc bizottsági tag: száméra 5 órától lenne megfelelő.

Varga Dániel, elnök: a bizottság többségének jó az időpont, és elég zsúfoltak is ezek a napok. Nyilván 
ha az ülés hivatali időben van, az a hivatali dolgozóknak kényelmesebb. Igyekezett tárgyalni a bizottsági 
elnökökkel, hogy adott esetben cseréljék el az egyes időpontokat, de viszonylag rugalmatlanok a 
kérdésben, ezért született ez a köztes javaslat.
Megkérdezte bizottsági tag urat, hogy semmiképp nem megfelelő a számára vagy nem ideális az 
időpont.

Hunya Péter Lőrinc bizottsági tag: nagyon nem ideális.

Varga Dániel, elnök: felhívja a figyelmet, hogy az önkormányzati törvény szerint elvileg a munkáltatónak 
kötelessége a bizottsági ülés által kiesett időt kompenzálni, tehát emiatt hátrány a munkavállalót nem 
érheti. De ha valaki a saját maga főnöke, az egy teljesen másik kérdés ebben az esetben.
Jelezte, hogy a jövő heti bizottsági ülés biztos, hogy hétfőn 2 órakor lenne, annak már az előzetes 
egyeztetése megtörtént ilyenformán. Azon a bizottsági ülésen a kérdést újra nyitják, és reméli, hogy a 
most hiányzó tagok is jelen lesznek, hogy a bizottság többsége tudjon a kérdésben döntést hozni.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.
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